
Kyrkesunds Båthamnsförening. 

 

Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma i Kyrkesunds Båthamnsförening 2009-06-

14, plats Sumpen i Kyrkesund. 

 

 

 

 

1. Rolf Otendal öppnade mötet och hälsade välkommen. 

Och lämnade över ordet till Christer Hjort att informera om den juridiska gruppens 

arbete. 

 

Gruppen redovisade sitt arbete som bland annat har bestått i att samla ihop samtliga 

handlingar som berör hamnen. Till gruppens arbete har även en översyn av vilka 

möjligheter vi har att säkra vattenrätten. Förslag från gruppen till styrelsen har varit. 

Att först titta på möjligheterna av att göra en fastighetsreglering, 2 kontrollera 

möjligheterna med servitut, 3 se över vilka fördela respektive nackdelar ett 

arrendeavtal skulle få.  

 Stadgarna var ett annat område gruppen hade att se över. Vilka möjligheter finns att ta 

ut ersättning vid skadegörelse i hamnen med våra nuvarande stadgar.  

 Vår nuvarande föreningsform är ideell allmännyttig förening, Christer H anser att en 

ekonomisk förenings form skulle gynna oss. I diskussionerna som följde framkom 

förslag på att bilda en arbetsgrupp. Som skulle få uppdrag att se över föreningsformen 

och vilka åtgärder som måste till för att säkra vattenrätten. 

Förslagen fastställes och tas beslut på under punkten 18. 

 

2. Föreslagen dagordning godkändes för mötet. 

 

3. Rolf Otendal föreslogs som mötesordförande. Rolf O valdes till mötesordförande. 

 

    3b   Roland Olausson föreslogs till sekreterare. Roland O valdes att föra protokollet. 

 

4. Justeringen av röstlängd. 27 medlemmar närvarade på mötet med 28 röster. 

 

5. Årsmötet befanns vara utlyst enligt stadgarna. 

 

6. Till justerare tillika rösträknare och valkontrollanter valdes Hans Hulten och Kjell 

Gillesén. 

 

7. Föreliggande verksamhetsberättelse samt revisorernas berättelse godkändes. 

Under punkten revisionsberättelse hade revisorerna 3 kommentarer. Se bilaga.  

 

8. Resultat och balansräkning godkändes. 

 

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

  

   10. Styrelsen redogjorde för de åtgärder som är gjorda under året.  

Under året har en översyn av underhållet på stolparna skett, dessa är  provdragna och   

kontrollerade av dykare. En möjlig hållbarhet på stolparna är att dom står i 3-5 år 

till. Sedan måste det ske åtgärder.  



Installering av en ny kompressor har skett tillsammans med en upp säkring till 20 

amp. Åtgärder med läckande bubbelslang på b bryggan måste åtgärdas. 

 

11. Årsavgiften för 2009 . Styrelsen föreslog oförändrad 1500 kr. 

Stämman diskuterade framtida kostnader i hamnen utifrån revisorernas kommentarer 

och styrelsens föreslagna 3 åriga investering och underhållsplan. Mötet beslutade att 

kraftfullare åtgärder måste till än vad styrelsen har föreslagit i sin plan. 

Varför förslag på en medlems avg på 2000 kr inkl moms antogs av mötet. 

 

Kranavgifter gäller från 15 augusti: 

Icke medlemmar vid användande av kran beslutades en höjning med 50 kr till 400 kr 

inkl moms med 80 kr. Användande av ramp för icke medlemmar höjs med 50 kr till 

200 kr inkl moms 40 kr. 

  

12. Ersättning till ordinarie styrelseledamöter och kranförare, 1000 kr och befrielse av 

årsavgift för en båtplats. Suppleanter ersätts med 1000 kr. 

Under punkten togs frågan av användande av ramp av icke medlemmar och utlåning 

av nycklar. 

Mötet beslutade att medlem har rätt att öppna kätting för sjösättning via rampen åt 

icke medlemmar. Ta gällande avgift och betala in till kassören. 

 

 13. Alf Berntsson föredrog valberedningens förslag till ledamöter m m. 

Till styrelseordförande valdes Rolf Otendal på 1 år. 

  

 14 . Omval av 2 ordinarie styrelseledamöter Marianne Carlsson 2år och  

  Håkan Jonsson   2 år. 

 

15. Omval av suppleanter 1 år Lars Jobäck, nyval Per-Ivar Fallenius och Mikael Snow.  

Tjänstgöringsordning 1 Lars Jobäck, 2 Per-Ivar Fallenius, 3 Mikael Snow. 

 

16. Revisorer på 1 år: Omval Håkan Björklund och nyval hans Hulten. Revisor suppleant 

omval Lennart Jogdal 1 år. 

 

 17. Val av valberedning: Omvaldes Fred Larsson, Torgny Englund och  

        Alf Berntsson. Sammankallande Alf Berntsson. 

 

18. Stämman beslutade att styrelsen skall jobba fram till nästa årsmöte: 

 

  Tillsätta en arbetsgrupp för att se över och komma med förslag på alternativ till 

åtgärder för att säkra vattenrätten. Dessa förslag skall styrelsen behandla och redovisa 

inför kommande årsmöte tillsammans med konsekvensbeskrivning. 

2. Gruppen skall även gå igenom föreningsformerna och redovisa detta till Styrelsen. 

Som skall redovisa för och nackdelar med ideell eller ekonomisk förening och komma 

med förslag till åtgärd. 

3. Ett förslag till kraftfullare och mer genomgripande 3 årig Investering och 

underhållsplan med konsekvensbeskrivning och kostnadsförslag att ta ställning till. 

 

 

19. A. Motion från Fred Larsson att höja rampavgiften för färja med 500 kr till 1500 kr 

inkl moms. Mötet beslutade enligt motionären. 



 

B. Styrelsen föreslår en avgift 1500 kr för båtar som ligger i hamnen under perioden 

15 november till 1 april. 

Mötet beslutade enligt förslaget. 

 

C. Styrelsen föreslår att land el kan erhållas till en fast kostnad av 2000 kr per år inkl 

moms 400 kr. 

Mötet beslutade att avgiften skulle vara 1500 kr inkl moms. 

 

 

20. Övriga frågor 

Vattenfrågan i hamnen kom upp. Styrelsen redogjorde för eventuella kostnader i 

samband med ett införande av vatten.   

   

21. Ordförande tackade för visat intresse från medlemmarna med kloka beslut och därmed 

avslutades årsstämman 2009.  

Arbetsdagar kommer att meddelas senare. 

   

   

   

   

  Roland Olausson Rolf Otendal 

 

  

    

  Justeras Justeras 

 

 

 Hans Hulten Kjell Gillesén 

   
 


